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Redovita godišnja skupština Društva 
građevinskih inženjera Zagreba (DGIZ-a), 
47. po redu, održana je 17. lipnja 2015. 
u Zagrebu. Počela je s petnaest minuta 
zakašnjenja jer u zakazano vrijeme (16 
sati) nije bilo dovoljno nazočnih članova. 
U radu su Skupštine inače sudjelovala 54 
člana, od ukupno 930 koliko je Društvo 
brojilo u tom trenutku. Skupštinu je vo-
dio i otvorio predsjednik DGIZ-a Zdravko 

Jurčec, dipl. ing. građ., koji je posebno po-
zdravio goste iz HGSI-a i dekana Građe-
vinskog fakulteta Sveučilišta u Zagrebu 
prof. dr. sc. Nevena Kuspilića.
Nakon izbora radnih tijela Skupštine, iz-
vješće je o radu Predsjedništva DGIZ-a 
koji je pripremila tajnica Ljerka Horvat 
podnio Luka Jelić. U njemu je izneseno da 
je prethodna 46. skupština DGIZ-a odr-
žana 23. travnja 2014. i da je bilo 50 čla-

nova, od 870 koliko ih je tada bilo. Pred-
sjedništvo se u međuvremenu sastalo 
sedam puta. Održano je 6 od planiranih 
15 stručnih seminara, na kojima je bilo 

REDOVITA GODIŠNJA SKUPŠTINA DGIZ-a

Usvojene promjene Statuta i Pravilnika o 
priznanjima
Održano je pet seminara za polaganje stručnih ispita sa 120 
polaznika što nikako ne može zadovoljiti, a to je izravna je posljedica 
krize u građevinarstvu, ali i činjenice da takve seminare održavaju i 
druge institucije

Zdravko Jurčec, predsjednik DGIZ-a  pozdravlja 
sudionike i goste Skupštine
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490 polaznika. Također je održano i pet 
seminara za polaganje stručnih ispita sa 
120 polaznika, što je broj koji ne može 
zadovoljiti, a izravna je posljedica krize 
u građevinarstvu, ali i činjenice da takve 
seminare održavaju i druge institucije. 
U sklopu seminara Aktualna građevno-
tehnička regulativa sudionici su posjetili 
gradilište Zračne luke Zagreb u upoznali 
se s novim tehnologijama građenja, nad-
zora i sigurnosti gradilišta.
Prema suglasnosti Ministarstva gradi-
teljstva i prostornog uređenja za izobraz-
bu osoba koje provode energetske pre-
glede i energetsko certificiranje zgrada u 
proteklom je razdoblju održana ukupno 
14 izobrazbi (po 7 za module 1 i 2) s 370 
polaznika. Za osobe koje već obavljaju 
energetsko certificiranje zgrada održana 
su i četiri seminara sa 160 polaznika.
Članovi DGIZ-a bili su na stručnom pu-
tovanju na Sajmu graditeljstva Yupi Fuari 
Turkeybild u Instanbulu (7. – 10. svibnja 
2014.). Svake se godine uspješno orga-
nizira tradicionalni Bal građevinara, a 24. 
listopada 2014. u hotelu Westin bilo je 
ukupno 120 članova i njihovih gostiju.
Izvješće Nadzornog odbora podnio je 
prof. dr. sc. Josip Marušić. U izvješću je 
uglavnom obrađeno financijsko sta-
nje i izneseno da je u 2014. ostvareno 
2.588.585 kuna, a da su rashodi iznosili 
2.623.246 kuna, što znači da je zabilje-
žen manjak od 34.661 kune. Inače je na 
računu krajem 2014. bilo nešto više od 
642.000 kuna.
Kako nije bilo diskusije o podnesenim 
izvješćima, predsjednik Zdravko Jurčec 
zahvalio se svim članovima DGIZ-a na 
radu u proteklom razdoblju. Posebno je 
istaknuo da se radi o volonterskom radu 
koji postiže iste učinke kao i oni koji to 
obavljaju profesionalno. Najavio je i novi 
seminar u suradnji sa Zagrebačkim holdin-
gom i Vodoopskrbom i odvodnjom, a tema 
će biti strategija razvoja vodoopskrbe i 
odvodnje u Zagrebu. Najavio je i nove se-

minare za članove i ostale zainteresirane 
iako je odlukom Ministarstva graditeljstva 
i prostornog uređenja o ukidanju obveze 
prikupljanja bodova zanimanje znatno 
smanjeno. Potom su nazočni članovi jed-
noglasno prihvatili podnesena izvješća.
Slijedila je rasprava o izmjenama i dopuna-
ma Statuta DGIZ-a i Pravilnika o priznanji-
ma DGIZ-a. Zdravko Jurčec je objasnio kako 
se Statut zapravo usklađuje s novim Zako-
nom o udrugama. Novosti koje treba na-
vesti su gospodarska djelatnost, stegovne 
mjere, izbor likvidatora, a izmjene je obra-
zložila Tamara Grubiša, dipl. iur. Uslijedila 
je rasprava o izmjenama nekih predloženih 
članaka u kojoj su sudjelovali prof. dr. sc. 
Mate Sršen, prof. dr. sc. Neven Kuspilić, mr. 
sc. Mihaela Zamolo i Boris Čupić, pa je od-
lučeno da se u članku 2. doda i znanstveni 
naziv doktora znanosti, a potom je Statut 
DGIZ-a jednoglasno osvojen. Jednoglasno 
je usvojen, s jednom manjom izmjenom, 
i Pravilnik o priznanjima. Na kraju je pred-
sjednik HSGI-a Dragan Blažević objasnio 
da se izmjene statuta moraju provesti do 
30. rujna 2015. i da je to povezano s pristu-
pom europskim fondovima.

Slijedilo je predstavljanje Plana aktivno-
sti u 2015. koje je iznio Zdravko Jurčec. 
Najviše se aktivnosti odnosi na održa-
vanje stručnih i pripremnih seminara te 
izobrazbi za energetsko certificiranje. U 
planu je čak 14 stručnih seminara, stručni 
skup o aktualnostima u građevno-teh-
ničkoj regulativi i tradicionalni Bal građe-
vinara. Planiraju se i stručna putovanja u 
Boku kotorsku te na sajam Expo u Mila-
nu. Također je u planu pojačana suradnja 
s ostalim temeljni društvima HSGI-a te 
ministarstvima i komorama u pripremi 
i provedbi novih zakona i propisa. U ra-
spravu se uključio i Dragutin Mihelčić, 
član Organizacijskog odbora Sabora hr-
vatskih graditelja 2016., koji je ustvrdio da 
je vodno gospodarstvo relativno dobro 
zastupljeno, ali da ostala nisu dovoljno, 
poput prometa i prometne infrastrukture. 
Predložio je i organizaciju okruglih stolova 
s problematikom izgradnje Zagreba i ur-
banističkih rješenja, što je podržano. Po-
tom je Plan aktivnosti za 2015. jednogla-
sno prihvaćen. Prihvaćen je i predloženi 
financijski plan, a za likvidatora je izabran 
Andro Nižetić, dipl. ing. građ.

Luka Jelić čita izvještaj o radu DGIZ-a


